
Protokół nr 14/13 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego 

w dniu 25 listopada 2013 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1445 
Miejsce obrad: Siedziba Biura Rady Miejskiej. 
Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLVI sesję. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Przebieg Komisji był następujący: 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Andrzej Adamczewski. 
Przywitał Burmistrza Miasta, Zastępcę Burmistrza Miasta i Skarbnika Miasta.  
Zapytał członków komisji czy mają pytania bądź uwagi do poprzednich protokółów 
posiedzeń komisji (od numeru 10 do numeru 13), jeżeli nie maja to protokoły posiedzeń 
poddaje pod głosowanie.  
Przegłosowano: za - 4 (jednogłośnie). Komisja powyższe protokoły przyjęła do wiadomości. 
 
Ad2.  
Przewodniczący komisji poprosił Zastępcę Burmistrza o przedstawienie i uzasadnienie 
przedłożonych projektów uchwał. Zastępca Burmistrza zaczęła kolejno omawiać przedłożone 
projekty uchwał: 
a) programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014, 
Uzasadnienie: 
Istnieje 3-letni program. Rok 2013 jest ostatnim rokiem działania. Co roku muszą być 
ustalone programy roczne. Zasady są uszczegółowione. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu. 
Członkowie komisji nie mieli pytań i uwag. 
Przegłosowano:  
Za - 4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
b) Miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 2014, 
Uzasadnienie: 
Jest to program, który należy uchwalić rokrocznie. Ten program jest zawsze podejmowany w 
okresie listopada. Jest ustanawiany na podstawie dwóch obowiązujących ustaw. Są 
wypracowane formuły uchwalania takiego programu. Program został wyposażony w 
odpowiednie wskaźniki. Jest siedem zadań ustalonych w ustawie. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

Członkowie komisji nie mieli pytań i uwag. 
Przegłosowano: Za - 4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) Miejskiego programu przeciwdziałania narkomani na lata 2014-2018, 
Uzasadnienie: 
Ten program jest pakietem. Jest top program, który będzie działał przez kilka lat. Wykonano 
badania dla populacji białogardzkiej.  
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 



Członkowie komisji nie mieli pytań i uwag. 
Przegłosowano: Za - 4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie warunków, szczegółowych zasad i trybu przyznawania 
oraz wysokości nagród i rodzajów wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe i osiągnięcia w 
działalności sportowej, 
Uzasadnienie: 
Ramieniem intelektualnym środowiska sportowego jest Rada Sportu. W poprzedniej uchwale 
nie ujęto miejsc od1-8. Wymieniane nagrody są nazywane różnie pomimo porównywalnej 
rangi. Uchwałę dostosowano do porównywalnych zawodów sportowych i miejsc. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

Członkowie komisji nie mieli pytań i uwag. 
Przegłosowano: Za - 4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
e) zaliczenia drogi (ulicy) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) gminnych 
(miejskich) oraz ustalenia jej przebiegu, 
Uzasadnienie: 
Wymieniona w projekcie uchwały ulica jest drogą istniejącą o znaczeniu lokalny. Przebieg 
przedmiotowej ulicy jest zgodny z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego. W związku z tym istnieje konieczność ustalenie jej przebiegu i zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych. Uchwała nie powoduje skutków finansowych. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

Członkowie komisji nie mieli pytań i uwag. 
Przegłosowano: Za -4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
f) wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Miasto 
Białogard, 
Uzasadnienie: 
Uchwała rodzi skutki finansowe. W związku z podwyższoną zmianą stawek za zajęcia pasa 
drogowego wpływy do budżetu miasta w przyszłym roku wzrosną mogą nawet o 1%  
tj. ok. 3tys zł. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

Członkowie komisji nie mieli pytań i uwag. 
Przegłosowano: Za - 3 przeciw - 0, wstrzymało się- 1. Opinia pozytywna. 
g) wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
Uzasadnienie: 
Nastąpi wzrost i stopień inflacji. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

Członkowie komisji nie mieli pytań i uwag. 
Przegłosowano: Za - 2, przeciw - 1, wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 
h) wysokości podatku od nieruchomości, 
Uzasadnienie: 
Nastąpi wzrost o 0,9%. Nie zmieniono żadnych grup. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

Członkowie komisji nie mieli pytań i uwag. 
Przegłosowano: Za - 2, przeciw - 1, wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 
i) Zwolnień od podatku od nieruchomości, 
Uzasadnienie: 
Jest to teraz odrębna uchwała. Nic nie zmienia się w stosunku do ubiegłorocznych zapisów. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

P. Szyszlak – zapytał, czy podmioty gospodarcze, które działają więcej niż 5 lat są 
zwolnione. 
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Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że były zwolnione od roku do dwóch lat. Te 
podmioty płacą podatek do Inkubatora Przedsiębiorczość, a Inkubator przekazuje to do 
miasta. 
Przegłosowano: Za - 3 przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 
j) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013. 
Uzasadnienie: 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, że proponowane zmiany dotyczą przeniesień pomiędzy 
wydatkami. Przede wszystkim dotyczy to zapłaty odsetek. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

Członkowie komisji nie mieli pytań i uwag. 
Przegłosowano: Za- 2, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 
 
Ad3.  
D. Glinka – poruszył sprawę rowu pomiędzy ulicą Sienkiewicza a Wieniawskiego. Na 
ulicach stoi woda.  
Burmistrz Miasta - odpowiedział, że na zbudowanie instalacji potrzeba sporo środków 
finansowych. W mieście przestano dbać o instalacje odwodniającą. Zaniechano czyszczenia 
tej instalacji. Główne kanały przy ulicy 1 Maja i Wojska Polskiego są niedrożne. 
 
Ad4.  
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1515. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji: 
 

Andrzej Adamczewski 
 
 
 
 
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska - Szydłowska 


